
Forslag fremsendt af medlemmer til behandling på 
Grundejerforeningens ordinære generalforsamling 21. maj 2017. 
 

1.  To forslag fra Sonja Siig fremsendt den 4. maj 2017. 
1. “At vi alle går sammen og betaler til en container, som vi så kan komme det i  
når vores egen er fyldt”. 
2. “at der bliver - af bestyrelsen - taget hånd om at få træerne ned i passende  
højde. De behøver absolut ikke være 5-6 m høje for læ som mange birketræer  
og grantræer er”. 

  
      2.   To forslag fra Christiane Domino fremsendt den 11. maj 2017. 

1. “Forslag om asfaltering af grusvejen fra “hovedvej” til fx Halvrebenskilt/ 
informationsboks”. 
2. “Forslag hvis forslag 1 ikke vedtages. Få kørt knust asfalt på samme  
strækning”. 

 
      3.  Forslag fra Anette og Steffen Sand fremsendt den 30. april 2017. 

“Det nuværende kontingent på 400 DKK pr år fordobles” Vores begrundelse 
er, at denne forhøjelse vil give bestyrelsen et bedre råderum og især sætte 
denne istand til at nye initiativer til gavn for fællesskabet. 
 

     4.  Forslag fra Allan Frederiksen fremsendt den 23. august 2016. 
          “Undertegnede ønsker generalforsamlingens afstemning om, hvorvidt vore  

deklarationer, skal efterleves i hele sin ordlyd, uagtet kommunens evt.  
fortolkninger af disse”. Begrundelsen: Vi ønsker ikke forslag år efter år, 
som strider imod vore deklarationer.  
 

      5. Forslag fra Lotte Riemann og Lars Gynther Sørensen fremsendt den 22. 3. 2017. 
          “Dette forslag omhandler etableringen af en badebro i havet ved grundejerfor- 
            eningen Halvrebene. Bemærk, der er ikke taget stilling til placering og formelle 
            forhold.  Vi mener, at en badebro vil forøge vores fantastiske områdes kvalttet 
            væsentligt både rekreativt, socialt og samtidig være salgsfremmende”. 

Da forslaget fylder 6 sider kan det downloades separat fra hjemmesiden. 
 

 


